Bijwoorden

Je kan bijwoorden afleiden van bijvoeglijke naamwoorden door er –ly achter te zetten. 

Serious
-
seriously







Careful
-
carefully


Bijvoeglijke naamwoorden die op –ic eindigen krijgen –ally toegevoegd als je er een bijwoord van maakt.

Economic
-
economically







Drastic

-
drastically







Tragic

-
tragically







Systematic
-
systematically

Sommige bijwoorden worden hetzelfde geschreven als hun bijv. naamwoord variant:

Bijv.






Bijwoord


He is a hard worker.




He works very hard.


This is a fast car.




Don’t drive so fast.


I am an early riser.




I always get up early.


It is very late.





He arrived very late.


Is this a direct flight to New York?


We buy direct from a wholesaler.
It was a fair game.




They played fair.


They had free tickets.




They travelled free.


It was a straight road.




She went straight home.

This is a daily/weekly/monthly/quarterly

This programma is broadcast daily/
quarterly programme.




weekly/monthly/quarterly.

Spelling:

Als je –ly toevoegd aan een woord, veranderd de spelling.






Als het oorspronkelijke woord eindigt op een y dan veranderd dit in een i.


happy

-
happily







gay

-
gaily

Maar:












Shy

-
shyly

Eindigt het oorspronkelijke woord op –ble dan wordt dit in –bly:




Sensible
-
sensibly

True word truly:










I am truly sorry.










Whole word wholly:










This idea is not wholly new.

Sommige bijvoeglijke naamwoorden kunnen niet veranderd worden in bijwoorden, dit zijn de bijv. naamwoorden die eindigen op –ly en van het woord difficult.

He spoke with difficulty.








She spoke to him in a friendly way.







He is not likely to come./ He will probably not come.




She described the situation in a lively way/vividly.





He spoke to me in a fatherly way.

Als je het bijwoord ‘onmogelijk’ naar het Engels vertaald zijn er twee mogelijkheden:

I could not possibly come.








He came at an impossibly late hour.







Don’t come so impossibly early.








Je gebruikt not possibly als het over het werkwoord gaat, en je gebruikt impossibly als het over een bijwoord of bijvoeglijk naamwoord gaat.

Trappen van vergelijking voor bijwoorden:

Normaal gesproken gebruik je bij de vergelijkende trappen voor bijwoorden more en most(of less en least).

Quickly
-
more quickly

-
most quickly

Beautifully 
-
more beautifully
-
most beautifully

Bijwoorden met 1 lettergreep en het word early krijgen –er/-est:

Er zijn ook onregelmatige vormen:

Badly

-
worse


-
worst

Well

-
better


-
best

Late

-
later


-
last

Little

-
less


-
least

Much

-
more


-
most

